
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 02-11-2021 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Lars Nicolaisen, 

Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Dollerup Rasmussen, Thomas Brink Slothuus, Christian 

Vejen Eriksen, Ulla Lassen, Birgit Dyngby og Mette Elmerdahl 

Fraværende:  

Sted: Mødelokale nr. 21 fra kl. 17.00 til kl.19.00.  

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Nyt fra elevrådet 

Referat Intet nyt, da der ikke har været afholdt elevrådsmøde siden sidst pga. brobygning og 

praktikperiode.   

 

2) Regnskab v./Ulla Lassen 

Referat Gennemgået og drøftet 

 

3) LEAPS – herunder sidste nyt og skolebestyrelsens deltagelse ved fremvisningsaftenen 

Referat Fra kl. 16 – 18 er der fremvisningsaften for indskolingen og fra kl. 17 – 19 afholdes 

fremvisningsaftenen for mellemtrin og udskoling. 

Skolebestyrelsen vil stå i festsalen ved nogle runde borde fra kl. 16.30 - 18.30.   

 

4) Tilbagemelding fra mødet med K-forældrerådene 

Referat Omkring 20 repræsentanter fra k-forældrerådene mødte op til mødet. Det var et godt møde med 

konstruktive drøftelser og gode input, hvor følgende bl.a. blev drøftet:  

Mobilpolitikken, forsøgsordning med skoledagens kortere længde, branding af folkeskolen, 

AULA m.m.  

De mange forskellige input og ideer blev drøftet på bestyrelsesmødet. 

Referat fra mødet udarbejdes. 

Det blev foreslået at afvikle to årlige møder, hvor ledelsen deltager i det ene af møderne. 

 

5) Tilbagemelding fra FRO-mødet 

Referat Jeppe refererede fra mødet, hvor han havde et oplæg om, hvordan folkeskolerne bliver det 

naturlige førstevalg.  

Valg til skolebestyrelsen blev drøftet – forvaltningen har lavet en film omkring dette. 

 

6) Information via AULA 

Referat Opslag slettes ikke automatisk. Dem, der har lavet opslag, skal selv sørge for at slette gamle 

opslag.  

Der skal være opmærksomhed på hvad der skal sendes ud som opslag og hvad der skal sendes ud 

som besked. 

På januar mødet drøftes kommunikationspolitikken, hvor drøftelsen af AULA indgår. 

7) Meddelelser 

Referat Skolebestyrelsesmedlemmer var med skolepatruljen hver morgen i ugen før efterårsferien. Det 

var en rigtig god oplevelse. 



 

8) Elevplaner 2021/2022 

Referat Fra centralt hold er der meldt ud at skolerne kan fravælge at lave elevplaner i år. Derudover er 

der i sidste uge lavet en ny aftale på folkeskoleområdet og heri indgår, at elevplaner skal 

afskaffes fra skoleåret 2022-23 

Ledelsen anbefaler, at der ikke skal laves elevplaner i dette skoleår. Dette tilslutter 

skolebestyrelsen sig. 

 

8) Punkter til næste møde, tirsdag den 14. december kl. 18.00 

OBS NÆSTE MØDE STARTER FØRST KL 18.00 

Referat BYOD 

9) Eventuelt 

Referat Christian og Birgit skal mødes med de øvrige LEAPS skoleledere i Herfølge i morgen 

 

 

Venlig hilsen Jeppe og Mette 


